
 

 

 

 
Motie Financieel gezonde sportverenigingen 
 
De gemeenteraad van Woerden, in vergadering bijeen op 28 september 2017, 
gehoord de beraadslagingen aangaande informatieavond infill materiaal, 
 
Constaterende dat: 

1. De raad van Woerden het college opdracht heeft gegeven om een onderzoek 
in te stellen over het toekomstige gebruik van infill materialen voor de 
kunstgrasvelden en de consequenties daarvan duidelijk te maken. 

2. Voor 2019 er nieuwe afspraken worden gemaakt met de Woerdense 
sportverenigingen voor de tarieven en daarvoor nu al berekeningen zijn 
gemaakt waarbij het Woerdense harmonisatiemodel is gevuld met actuele 
cijfers. 

3. Er tijdens informatieavonden deze maand onzekerheid is ontstaan bij de 
Woerdense sportverenigingen voortkomend uit de hernieuwde berekeningen 
via het Woerdense harmonisatiemodel. 

4. De raad in maart 2018 bij de begrotingsbehandeling voor 2019 keuzes moet 
maken over de tarieven. 

5. Sport in Woerden laagdrempelig is en moet blijven zodat iedereen mee kan 
doen. 

 
Overwegende dat: 

1. De effecten van de infill operatie en de actualisatie van de cijfers in het 
harmonisatiemodel een te grote impact hebben. 

2. Het onredelijk is om de nu voorziene tariefstijging ‘boven de markt’ te laten 
hangen en daarmee onzekerheid voor de sportclubs voor te laten bestaan 

3. De raad in 2018 de verschillende scenario’s wil afwegen. 
 
Draagt het college op:  

1. Voor de raad in 2018 twee varianten uit te werken, gebruikmakend van het 
door de raad vastgestelde harmonisatiemodel, inclusief nieuw infill: 
a. Variant 1: gelijk houden van de tarieven voor de verenigingen 
b. Variant 2: gelijk houden van het huidige model maar met geactualiseerde 

kosten daarin doorrekenen 
2. Op voorhand uit te spreken dat voor de raad variant 1 de voorkeur heeft en 

moet worden aangehouden als uitgangspunt voor het raadsvoorstel voor de 
begroting 2019. 

 
De fractie van STERK Woerden, 
Wout den Boer 


